

圖資與檔案學刊

第 12 卷第 1 期 (第 96 期) | 2020 年 6 月 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

目次

編者言	i-iv
學術論文	
視障者健康資訊行為之探討 <i>陳世娟</i>	1-40
博物館出版之知識典藏與數位時代傳播策略：國立 故宮博物院個案研析 <i>吳怡青、邱炯友</i>	41-65
《故宮文物月刊》文章結構分析 <i>高瑄鴻</i>	66-109
數位人文研究平台之觀點變遷和年代劃分工具發展 與應用 <i>林正和、張鐘、徐志帆</i>	110-170
實務工作報告	
國立政治大學 Alma 圖書館服務平台導入實務之經驗 分享 <i>陳靜宜、張琇婷</i>	171-194

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 12, No. 1 (No.96) | June 2020 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

Contents

Editorial	i-iv
Research Articles	
A Study of Health Information Behavior of Visually Impaired People <i>Shih-Chuan Chen</i>	1-40
Knowledge Archives Published by Museums and the Communication Strategy in the Digital Age:Case Study on National Palace Museum <i>I-Ching Wu & Jeong-Yeou Chiu</i>	41-65
The Study of Text Structures of the National Palace Museum Monthly of Chinese Art <i>Hsuan-Hung Kao</i>	66-109
Development and Application of Digital Humanities Research Platform with Observation Tool of Viewpoint Migration and Age Division <i>Cheng-Ho Lin, Chung Chang & Chi-Fan Hsu</i>	110-170
Practical Report	
An Experience Sharing of Alma Implementation in National Chengchi University Libraries <i>Ching-Yi Chen & Hsiu-Ting Chang</i>	171-194